
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

31.05.2016                                       м. Черкаси                                           № 9 

        
 

засідання постійної комісії      

обласної ради з питань соціально- 

економічного розвитку, бюджету  

та фінансів 

 
 

Всього членів комісії  -   17 

На засіданні присутні  -   12 

 

ПРИСУТНІ: 

голова  постійної комісії    – Легойда С.М. 

секретар постійної комісії –  Яріш А.А. 

 

Члени комісії: Боднарук В.В.,  Далібожак І.С., Булатецький М.І.,  

                         Коломієць В. В., Копійченко В.П., Лихошерст С., Павличук В.М.,   

                       Підгорний А.В., Погорілий В.Г., Сахно А.П. 

 

ВІДСУТНІ  члени комісії:  Буданцев Р.П., Зуєнко В.Л., Коротков О. Г.,   

                      Мушієк М.Г., Овчаренко С. А.  

                        

                                                   

На засідання запрошені:  

Данилевський Валерій Вікторович - начальник управління освіти і науки  

                                                   облдержадміністрації 

Демиденко Сергій Миколайович - директор Департаменту містобудування,  

                                                   архітектури, будівництва та житлово-                     

                                                   комунального господарства облдержадміністрації 

Звягінцева Олена Миколаївна - начальник управління екології та природних             

                                                   ресурсів облдержадміністрації 

Зеленський Максим Васильович - начальник управління у справах сім’ї, молоді   

                                                  та спорту облдержадміністрації 

Карманнік Роман Володимирович - директор Департаменту регіонального   

                                                  розвитку облдержадміністрації 



Кравченко Наталія Миколаївна - директор Департаменту фінансів         

                                                 облдержадміністрації 

Колодка Ігор Леонідович - начальник управління агропромислового розвитку   

                                                 облдержадміністрації 

Мельниченко Олександр Олексійович – заступник директора Департаменту  

                                                 містобудування, архітектури, будівництва та  

                                                 житлово- комунального господарства  

                                                 облдержадміністрації 

Найдан Олег Володимирович – заступник начальника управління охорони  

                                              здоров’я облдержадміністрації 

Синільник  Сергій Анатолійович - заступник начальника   

                                                управліннятранспорту, дорожнього господарства та   

                                                оборонно-промислового комплексу   

                                                облдержадміністрації 

Покатілова  Оксана Іванівна - начальник служби у справах дітей  

                                                облдержадміністрації 

Полтавець Віталій Петрович - начальник управління цивільного захисту  

                                                облдержадміністрації 

Суховий  Микола Олександрович - в.о. начальника управління культури  

                                                облдержадміністрації 

Чикало Руслан Олександрович - директор Департаменту соціального захисту   

                                                населення облдержадміністрації 

 

 

У роботі комісії взяли участь голова обласної ради Вельбівець Олександр 

Іванович, перший заступник голови обласної ради Тарасенко Валентин 

Петрович, заступник голови обласної державної адміністрації Березань Ярослав 

Григорович. 

 

 ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

1. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2016 рік.  
   Доповідає:  

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

2. Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки.  
   Доповідає:  

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

3. Про підготовчу роботу стосовно заснування Агенції  регіонального 

розвитку Черкаської області. 
   Доповідає:  

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 



4. Про звіт про виконання обласного бюджету за І квартал  2016 року. 
   Доповідає:  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015     

№ 2-3/VII ,,Про обласний бюджет на 2016 рік“.  
  Доповідає:  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

6. Про внесення змін до рішення обласної ради від 13.09.2011 № 8-1/VI 

,,Про регіональну програму розвитку малої гідроенергетики в Черкаській 

області на 2011-2020 роки“.  
  Доповідає:  

Демиденко 

Сергій Миколайович 

- директор Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-

комунального господарства 

облдержадміністрації 

7. Про внесення змін до рішення обласної ради від 04.03.04 № 15-16 ,,Про 

організацію щорічного обласного конкурсу на кращу сільську раду“. 
  Доповідає:  

Вельбівець   

Олександр Іванович   

- голова обласної ради 

8.  Про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-4/VI 

,,Про програму підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих 

кооперативів у Черкаській області на період до 2020 року“. 
  Доповідає:  

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

9. Про виконання рішення обласної ради від 07.08.2008 № 20-6/V ,,Про 

Програму забезпечення потреби області в продовольчому зерні на 2008-2015 

роки“.  
  Доповідає:  

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

10. Про лист постійної комісії обласної ради з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

щодо проблем мешканців вул. Орбіта, с.Вітове Чигиринського району.  
  Доповідає:  

Яріш    

Анатолій Анатолійович 

- секретар постійної комісії 

 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який зазначив, що внесення  змін до Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2016 рік викликано 



необхідністю розробки концепції розміщення індустріальних парків на території 

області.  

Проектом рішення „Про внесення змін до Програми економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2016 рік“ пропонується 

передбачити додаткове фінансування для проведення Департаментом 

регіонального розвитку облдержадміністрації організаційних заходів, 

направлених на створення  в області першого індустріального парку, в тому 

числі із залученням, на договірній снові,  фахівців,  для написання бізнес-планів 

та розробки концепції індустріальних парків. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток  1). 

 

В обговоренні взяли участь Яріш А.А., Булатецький М.І., Легойда С.М., 

Копійченко В.П. 

 

Легойда С.М. запропонувала підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підпримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 9/1 додається до протоколу (Додаток 2). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який повідомив членам постійної комісії, що 

Департаментом регіонального розвитку обласної державної адміністрації на 

основі інформаційних даних та статистичних показників, наданих 

Департаментами та управліннями обласної державної адміністрації, був 

підготовлений звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки.    

У звіті висвітлена інформація про стан виконання у 2015 році проектів 

регіонального розвитку, передбачених Планом реалізації, суми освоєних коштів 

з початку звітного періоду та з початку реалізації проектів, індикатори 

виконання проектів, їх прогнозні і фактичні значення, а також відхилення 

фактичних значень індикаторів від їх прогнозних показників. 

Текст звіту додається до протоколу (додаток  3). 

 Роман Володимирович відповів на запитання депутатів. 

 

В обговоренні взяли участь Копійченко В.П., Булатецький М.І.,       

Легойда С.М., Вельбівець О.І. 

 

Копійченко В.П., який поцікавився кількістю реалізованих проектів та 

відсотком їх виконання. 

 



 Булатецький М.І.,  якого цікавило питання впливу  реалізації Стратегії 

розвитку області на загальне забезпечення соціально- економічного розвитку 

країни. 
 

Вельбівець О.І., який підримав доповідача та відзначив значну роботу в 

області з реалізації проектів регіонального розвитку. 
  

Легойда С.М. запропонувала підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам також підпримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 9/2 додається до протоколу (Додаток 4). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який повідомив, що з метою ефективної реалізації 

державної регіональної політики, відповідно до статті 19 Закону України «Про 

засади державної регіональної політики», планується заснувати Агенції  

регіонального розвитку Черкаської області. Обласною державною 

адміністрацією підшготовлено та внесено на розгляд сесії обласної ради проект 

рішення ,,Про підготовчу роботу стосовно заснування Агенції  регіонального 

розвитку Черкаської області“. 

Враховуючи, що відповідно до Закону, співзасновниками агенцій 

регіонального розвитку також можуть бути регіональні торгово-промислові 

палати, регіональні асоціації підприємців, регіональні представництва 

всеукраїнських асоціацій органів місцевого самоврядування чи асоціації органів 

місцевого самоврядування регіону, вищі навчальні заклади, наукові установи, 

профільні громадські об’єднання регіону, проектом рішення передбачено 

уповноважити голову обласної ради Вельбівця О.І. взяти участь у підготовчій 

роботі з організації зборів засновників Агенції та підписати установчі 

документи від імені обласної ради. 

 Доповідач зазначив, що на сьогоднішній день в області функціонує 

комунальне підприємство «Агентство розвитку Черкащини Черкаської обласної 

ради». Законом передбачено, що Агенція регіонального розвитку не може бути 

бюджетною установою та є неприбутковою,  тому пропонується розглянути 

можливість ліквідації комунального підприємства. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток  5). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Булатецький М.І., якого цікавили питання  порядку діяльності та 

повноваження органів управління агенції, що пропонується заснувати. 

 



Вельбівець О.І., який зазначив, що не може бути ніякого політичного 

впливу на проекти які будуть реалізовуватись агенцією, адже прямого 

оперативного управління обласної державної адміністації та обласної ради не 

буде. 

 

Яріш А.А., який нагодосив на доцільності залучати  до роботи в Агенції 

навчальні заклади, зокрема Черкаський державний бізнес-коледж. 

 

Легойда С.М., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам також підпримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 9/3 додається до протоколу (Додаток 6). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка поінформувала членів комісії про виконання 

обласного бюджету за І квартал  2016 року. 

 Доповідач зазначила, що за звітний період  до обласного бюджету 

надійшло 1 032 920,1 тис. грн., з них надходження до загального фонду 

992 785,7 тис. грн., спеціального фонду – 40 134,4 тис. грн. 

До загального фонду обласного бюджету надійшло 103 787,3 тис. грн. 

власних доходів, що становить 107,1 відс. до завдання на звітний період, понад 

план надійшло 6 872,3 тис. грн. Досягнуто приросту надходжень порівняно з 

відповідним періодом 2015 року на 26,2 відс. 

У складі доходів обласного бюджету 76 124 тис. грн. податку на доходи 

фізичних осіб, 13 951,8 тис. грн. податку на прибуток підприємств,                     

7 154,6 тис. грн. рентної плати та плати за використання інших природних 

ресурсів, 5 641,7 тис. грн. плати за надання адміністративних послуг, 545,9 тис. 

грн. плати за передане в оренду майно обласної комунальної власності, 369,3 

тис. грн. всіх інших надходжень. 

До спеціального фонду обласного бюджету надійшло 38 354,5 тис. грн. 

власних доходів. У складі доходів власні надходження бюджетних установ –   

31 378 тис. грн., екологічний податок – 6 790,8 тис. грн., кошти від 

відшкодування втрат сільськогосподарського та лісогосподарського 

виробництва – 141,7 тис. грн., всі інші надходження – 44,0 тис. грн. 

 Видатки обласного бюджету з урахуванням переданих іншим бюджетам 

трансфертів виконані у сумі 970 623,0 тис. грн., з приростом до аналогічного 

періоду минулого року на 267 672,7 тис. грн. або 38,1 відс. 

Із загального фонду бюджету на утримання установ обласного 

підпорядкування, фінансування обласних програм і заходів спрямовано 241 



365,2 тис.грн., передано міжбюджетних трансфертів іншим бюджетам –           

699 516,4 тис.грн. 

Наталія Миколаївна наголосила, що за звітний період основними 

пріоритетами обласної державної адміністрації було фінансування основних 

захищених статей  бюджету. 

 Текст звіту про виконання обласного бюджету за І квартал 2016 року з 

пояснювальною запискою та аналітичними додатками до неї додається до 

протоколу (додаток 7). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Легойда С.М. внесла пропозицію взяти до відома звіт про виконання 

обласного бюджету за І квартал 2016 року 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 9/4 додається до протоколу (Додаток 8). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М., яка ознайомила членів комісії змінами, які пропонується 

внести до обласного бюджету на 2016 рік.  

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток  9). 

Враховуючи, що з часу підготовки проекту рішення виникла необхідність 

внести ще зміни, Наталія Миколаївна ознайомила членів комісії з 

підготовленими змінами та доповненнями до проекту рішення, відповіла на 

запитання депутатів. 

Текст змін та доповнень до проекту рішення  додається до протоколу 

(додаток  10). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Погорілий В.Г., який зазначив, що проектом рішення ,,Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 29.12.2015  № 2-3/VII ,,Про обласний бюджет на 

2016 рік“ передбачені  видатки у сумі 3 000,0 тис.грн. по об’єкту «Реконструкція 

напірного колектора господарсько-побутової каналізації від КНС до очисних 

споруд каналізації м.Жашків Черкаської області». Розпорядником коштів та 

виконавцем робіт визначено Департамент містобудування, архітектури, 

будівництва та житлово-комунального господарства облдержадміністрації.  

Враховуючи попередній негативний досвід щодо виконання робіт 

Департаментом капітального будівництва облдержадміністрації, Віктор 

Григорович з вернувся з пропозицією направити ці кошти як субвенцію 

Жашківському району, а район далі передасть кошти місту Жашків.  Це дасть 

можливість оперативно використовувати кошти та здійснювати контроль за 

виконанням робіт. 



 

 Копійченко В.П., поцікавився про виділення додаткових коштів 

Тальнівському району на пільгове медична обслуговування громадян, які 

постраждали внаслідок Чорнобильської катастрофи. 

 

Павличук В.М., який ознайомив членів комісії із зверненням депутатів 

обласної ради Кулікова С.С., Бурсака О.В., Озірного О., Тарасенка В.П. щодо 

внесення змін до розподілу додаткових котів обласного бюджету (екологічні 

видатки) депутатами  обласної ради в частині змін назви об’єктів по місту 

Звенигородка. 

 

Легойда С.М., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради із змінами та доповненнями, пропозиції депутатів,  рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам 

підпримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 9/5 додається до протоколу (Додаток 11). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

  Демиденка С.М., який повідомив членам комісії, що необхідність 

внесення змін до рішення обласної ради від 13.09.2011 № 8-1/VI ,,Про 

регіональну програму розвитку малої гідроенергетики в Черкаській області на 

2011-2020 роки“  обумовлена змінами в структурі обласної державної 

адміністрації. 

Реалізація проекту рішення дасть змогу забезпечувати координацію  та 

організацію заходів з реалізації регіональної програми розвитку малої 

гідроенергетики в Черкаській області на 2011-2020 роки. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається (додаток  12). 

 

 В обговоренні взяли участь Вельбівець О.І., Легойда С.М. 

 

Легойда С.М. запропонувала підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підпримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 9/6  додається до протоколу (Додаток 13). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

 



7. СЛУХАЛИ: 

Вельбівця О.І., який повідомив, що проектом рішення ,,Про внесення змін 

до рішення обласної ради від 04.03.04 № 15-16 ,,Про організацію 

щорічного обласного конкурсу на кращу сільську раду“  передбачається 

збільшення розміру преміювання переможців обласного конкурсу з метою 

підвищення рівня організаторської роботи сільських рад, поширення 

позитивного досвіду їх діяльності.   

Олександр Іванович зазначив, що на сьогодні винагорода, передбачена 

фондом премії, не сприяє ініціативності сільських рад до участі у конкурсі. 

Збільшення призового фонду вдвічі сприятиме  підтримці місцевих бюджетів та 

стимулюватиме громади на вирішення місцевих проблем.  

          Текст проекту рішення додається (додаток  14). 

 

 В обговоренні взяла участь Легойда С.М.  

 

Легойда С.М. запропонувала підтримати проект рішення обласної ради, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підпримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 9/7 додається до протоколу (Додаток 15). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

8.  СЛУХАЛИ: 

Колодку І.Л., який  поінформував членів постійної комісії про хід 

виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-4/VI ,,Про програму 

підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у 

Черкаській області на період до 2020 року“. 

Текст доповідної записки додається до протоколу (додаток  16). 

          Ігор Леонідович відповів на запитання депутатів. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Булатецький М.І., Коломієць В.В.,           

Легойда С.М. 

 

Булатецький М.І., який поцікавився вирішенням питання забезпечення 

земельними ділянками кооперативи, які займаються кролівництвом. 

 

Коломієць В.В., який запропонував в рамках реалізації програми 

розглянути питання передачі чи придбання придбання майна облспоживспілки, 

зокрема приміщень які не використовуються спілкою.  

 

           Легойда С.М., яка внесла пропозицію інформацію про виконання 

обласної комплексної програми взяти до відома, продовжити контроль за 



виконанням рішення  та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної 

ради. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 9/8 додається до протоколу (Додаток 17). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Колодка І.Л., який інформуючи  про виконання рішення обласної ради від 

07.08.2008 № 20-6/V ,,Про Програму забезпечення потреби області в 

продовольчому зерні на 2008-2015 роки“  зазначив, що Законом України «Про 

внесення змін до Закону України «Про зерно та ринок зерна в Україні» щодо 

оптимізації формування зернових ресурсів України» виключено окремі 

положення, що регламентували формування та використання регіональних 

ресурсів зерна. Зокрема виключено статтю, що передбачала механізм 

формування регіональних ресурсів зерна, здійснення моніторингу та контролю 

за їх формуванням обласною державною адміністрацією. 

 Враховуючи, що механізм формування регіональних ресурсів зерна 

скасовано на законодавчому рівні,  термін дії програми закінчився, доповідач з 

звернувся до членів постійної комісії з пропозицією зняти з контролю рішення 

обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

           Легойда С.М., яка запропонувала  інформацію про виконання програми 

взяти до відома та погодити зняття з контролю рішення  обласної ради  у 

зв’язку із закінченням терміну його дії. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок  № 9/9 додається до протоколу (Додаток 18). 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Яріша А.А., який повідомив про лист від постійної комісії обласної ради з 

питань екології, використання природних ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій щодо проблем мешканців вул. Орбіта, с.Вітове 

Чигиринського району.  

Текст листа додається (додаток 19). 

 Анатолій Анатолійович ознайомив із  інформацією, що надійшла із 

обласної державної адміністрації та Чииринської райдержадміністрації щодо 

можливості вирішення проблем мешканців вул. Орбіта, с.Вітове.  



За наданою інормацією в районі проводиться низка заходів щодо 

залучення інвестицій та створення нових робочих місць. Зокрема створено 

сприятливі умови для функціонування та розвитку на території Рацівської 

сільської ради 22 суб’єктів малого підприємництва, крім того діють чимало 

приватних підприємців. Станом на 26.04.2016 по сільській раді Чигиринським 

районним центром зайнятості обліковується 12 вакансій. 

Рішенням Рацівської сільської ради  від 01.10.2013 33-9/VI уповноважено 

КП «Рацеве-Богдан» надавати послуги водопостачання, водовідведення та 

утримання житлових будинків та прибудинкової території для мешканців 

будинків по вул. Орбіта с. Вітове. 

По вул. Орбіта знаходяться два п'ятиповерхові будинки №9 та №10, 

введені в експлуатацію в 1980 та 1982 роках відповідно. Вказані будинки 

перебувають на балансі КП «Рацеве-Богдан». Щорічно в ході підготовки цих 

об’єктів до роботи в осінньо-зимовий період проводиться їх обстеження та 

виконуються ремонтні роботи в межах надходжень від сплати населенням за 

послуги з утримання будинків і споруд та прибудинкових територій, а також 

фінансової підтримки Рацівської сільської ради в рамках можливостей 

бюджету. 

З метою доведення якості питної води вимогам ДСанПІН 2.2.4-171-10, в 

2011 році виготовлено проектну документацію на встановлення системи 

доочистки «Колективна установка доочищення води для питних потреб у 

с.Вітово Чигиринський район, Черкаська область» потужністю - 1,0 м.куб./год. 

Згідно проекту вартість робіт становила 496,169 тис. грн. В зв’язку з 

недостатністю фінансових ресурсів, даний проект не реалізовано. Наразі 

виконується коригування документації. 

Рацівською сільською радою вивчається можливість відновлення 

освітлення по вул. Орбіта с.Вітове. 

 

ВИРІШИЛИ: Інормацію обласнї держаної адмністрації та Чигиринської 

райдержадміністрації щодо вирішення проблем мешканців вул. Орбіта, с.Вітове 

Чигиринського району взяти до відома. 

 

  „За“ - 12,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ - 0. 

 

 

 

 

Голова постіної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

Секретар  постійної комісії                                                          А. Яріш 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

31.05.2016 м.Черкаси        № 9/1          

 

 

Про внесення змін до Програми 

економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2016 рік 

 

   Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення ,,Про 

внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2016 рік“, внесений  обласною державною адміністрацією.  

          Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації Карманніка Р.В. 

постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради ,,Про внесення змін до 

Програми економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2016 рік“ 

та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам підпримати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

31.05.2016 м.Черкаси        № 9/2          

 

 

Про звіт за 2015 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на 

період 2015 – 2017 роки 

 

   Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення ,,Про 

звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015 – 2017 роки“, внесений  

обласною державною адміністрацією.  

          Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації Карманніка Р.В. 

постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради ,,Про звіт за 2015 рік із 

проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2015 – 2017 роки“ та рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам підпримати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

31.05.2016 м.Черкаси         № 9/3          

 

 

Про підготовчу роботу стосовно  

заснування Агенції  регіонального  

розвитку Черкаської області 

 

   Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення ,, Про 

підготовчу роботу стосовно заснування Агенції  регіонального розвитку 

Черкаської області “, внесений  обласною державною адміністрацією.  

          Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

регіонального розвитку обласної державної адміністрації Карманніка Р.В. 

постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради ,,Про підготовчу роботу 

стосовно заснування Агенції  регіонального розвитку Черкаської області“ та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам підпримати проект рішення. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

31.05.2016 м.Черкаси          № 9/4          

 

 

Про звіт про виконання обласного  

бюджету за І квартал  2016 року 

 

   Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула звіт про виконання 

обласного бюджету за І квартал  2016 року, внесений  обласною державною 

адміністрацією.  

          Заслухавши інформацію директора Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації Кравченко Н.М. постійна комісія  вирішила: 

 

звіт про виконання обласного бюджету за І квартал 2016 року взяти до 

відома. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

31.05.2016 м.Черкаси                  № 9/5          

 

 

Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 29.12.2015  № 2-3/VII ,,Про 

обласний бюджет на 2016 рік“ 

 

Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 № 2-3/VII ,,Про обласний 

бюджет на 2016 рік“, зміни та доповнення до проекту рішення, внесені  

обласною державною адміністрацією.  

          Заслухавши та обговоривши інформацію директора Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації Кравченко Н.М. постійна комісія  

вирішила: 

 

1. Пропонувати: 

- видатки передбачені по головному розпоряднику коштів Департамент 

містобудування, архітектури, будівництва та житлово-комунального 

господарства облдержадміністрації у сумі 3 000,0 тис.грн. по об’єкту 

«Реконструкція напірного колектора господарсько-побутової каналізації від 

КНС до очисних споруд каналізації м.Жашків Черкаської області» надати як 

субвенцію Жашківському району; 

- внести зміни до розподілу додаткових котів обласного бюджету 

депутатами Черкаської обласної ради (екологічні видатки), а саме змінити 

назви об’єктів: 

«Виготовлення проектно-кошторисної документації на будівництво 

каналізаційних мереж та споруд (насосна станція) житлового будинку по       

вул. Олександра Кошиця, 38 б м. Звенигродка» на «Будівництво каналізаційних 

мереж  та  споруд  (насосна станція) житлового  будинку  по  вул. Олександра 

Кошиця, 38-б м. Звенигродка»; 

«Виготовлення проектно-кошторисної документації на будівництво 

каналізаційних мереж житлових будинків по вул. Олександра Кошиця, 18 та 20 

м. Звенигородка» на «Будівництво каналізаційних мереж та споруд житлового 

будинку по вул. Олександра Кошиця, №№ 18-20 м. Звенигородка». 

 

 



2. Підтримати проект рішення „Про внесення змін до рішення обласної 

ради від 29.12.2015 №2-3/VII «Про обласний бюджет на 2016 рік»”, зміни та 

доповнення до проекту рішення із запропонованими  постійною комісією 

змінами та рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

3. Пропонувати депутатам обласної ради при розгляді питання 

підтримати  проект рішення із змінами. 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

31.05.2016 м.Черкаси           № 9/6          

 

 

Про внесення змін до рішення обласної ради  

від 13.09.2011 № 8-1/VI ,,Про регіональну 

програму розвитку малої гідроенергетики в 

Черкаській області на 2011-2020 роки“ 

 

   Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення ,,Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 13.09.2011 № 8-1/VI ,,Про 

регіональну програму розвитку малої гідроенергетики в Черкаській області на 

2011-2020 роки“, поданий  обласною державною адміністрацією.  

          Заслухавши інформацію директора Департаменту містобудування, 

архітектури, будівництва та житлово-комунального господарства обласної 

державної адміністрації постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради ,,Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 13.09.2011 № 8-1/VI ,,Про регіональну програму 

розвитку малої гідроенергетики в Черкаській області на 2011-2020 роки “ та 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам підпримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

31.05.2016 м.Черкаси          № 9/7          

 

 

Про внесення змін до рішення обласної ради 

від 04.03.04 № 15-16 ,,Про організацію 

щорічного обласного конкурсу на кращу 

сільську раду“ 

 

   Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула проект рішення ,,Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 04.03.04 № 15-16 ,,Про організацію 

щорічного обласного конкурсу на кращу сільську раду“.  

          Заслухавши та обговоривши інформацію голови обласної ради   

Вельбівця О.І. постійна комісія  вирішила: 

 

1. Підтримати проект рішення обласної ради ,,Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 04.03.04 № 15-16 ,,Про організацію щорічного 

обласного конкурсу на кращу сільську раду“ та рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради.  

2. Пропонувати депутатам підпримати проект рішення. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

31.05.2016 м.Черкаси        № 9/8          

 

 

Про хід виконання рішення обласної ради 

від 24.04.2015 №39-4/VI ,,Про програму 

підтримки розвитку сільськогосподарських 

обслуговуючих кооперативів у Черкаській 

області на період до 2020 року“ 

 

   Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням 

обласної ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула інформацію про  хід 

виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-4/VI ,,Про програму 

підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів у 

Черкаській області на період до 2020 року“, підготовлену управлінням 

агропромислового розвитку обласної державної адміністрації.  

          Заслухавши начальника управління агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації Колодки І.Л. постійна комісія  вирішила: 

 

          1. Інформацію про виконання рішення обласної ради від 24.04.2015   

№39-4/VI ,,Про програму підтримки розвитку сільськогосподарських 

обслуговуючих кооперативів у Черкаській області на період до 2020 року“  

взяти до відома та продовжити контроль за виконанням рішення. 

 

        2. Рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 

 

 

 



ВИСНОВОК 

 

постійної комісії  обласної ради з питань   

соціально-економічного розвитку, бюджету та фінансів  

 

 

31.05.2016 м.Черкаси          № 9/9          

 

 

Про виконання рішення обласної ради  

від 07.08.2008 № 20-6/V ,,Про Програму 

забезпечення потреби області в 

продовольчому зерні на 2008-2015 роки“ 

 

  Відповідно до статті 47 Закону України „Про місцеве самоврядування в 

Україні“, п.8 ст.14 Регламенту обласної ради, затвердженого рішенням обласної 

ради від 19.02.2016 № 3-3/VІI, постійна комісія  з питань соціально-

економічного розвитку, бюджету та фінансів розглянула інформацію про   

виконання рішення обласної ради від 07.08.2008 № 20-6/V ,,Про Програму 

забезпечення потреби області в продовольчому зерні на 2008-2015 роки“, 

підготовлену управлінням агропромислового розвитку обласної державної 

адміністрації.  

          Заслухавши начальника управління агропромислового розвитку обласної 

державної адміністрації Колодки І.Л. постійна комісія  вирішила: 

 

          1. Інформацію про виконання Програми забезпечення потреби області в 

продовольчому зерні на 2008-2015 роки, затвердженої рішенням обласної ради 

від 07.08.2008 № 20-6/V взяти до відома. 

 

        2. Погодити зняття з контролю рішення  обласної ради  від 07.08.2008      

№ 20-6/V ,,Про Програму забезпечення потреби області в продовольчому зерні 

на 2008-2015 роки“ у зв’язку із закінченням терміну його дії. 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                            С. Легойда 

 

 

 

 


